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Motie zonnepanelen op nieuwe bedrijven

De gemeenteraad van Oss, in vergadering bijeen op 15 november 2018,
overwegende dat:

l. de gemeente de ambitie heeft om in 2050 het energiegebruik in Oss te halveren;
2. 80Yo vat het elektriciteitsgebruik in Oss afkomstig is van bedrijven en

instellingen;
3. daken van bedrijven en instellingen uitstekend te gebruiken zijn voor de

opwekking van duurzame stroom met zonnepanelen.

Is van mening dat daken van nieuwe bedrijfsgebouwen geschikt zouden moeten zijn
voor het plaatsen van zonnepanelen.

Verzoekt het college om brj de verkoop van bedrijventerreinen aan te sturen op een
constructie van het dak die zodanig is dat zonne-energie kan worden opgewekt.
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